
 

 

 

 

Zápis z jednání kontrolní komise VOS 

dne 7. listopadu 2017 

 

 

 

Přítomni:  RNDr. L. Bauer CSc., Ing. H. Janáčková PhD. 

Omluven:  Ing. J. Luňáček PhD. MBA. 

 

 

 

 Kontrola zápisu ze dne 13. října 2017. 

 

KK provedla kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 13.10.2017. KK konstatovala, že počet 

ZO, které doposud nezaplatily příspěvek na činnost VOS, i počet ZO, které doposud 

neodevzdaly evidenční listy, se od posledního jednání nezměnil. KK znovu apeluje na 

všechny ZO, které jsou doposud v prodlení, aby tyto povinnosti splnily co nejdříve.  

 

 

 Projednání zápisu z výboru VOS ze dne 20. října 2017.  

 

KK projednala a vzala na vědomí zápis z jednání výboru VOS dne 20.10.2017.  

 

 

 Kontrola plnění usnesení Výroční konference VOS 2017. 
 

KK se zabývala plněním usnesení Výroční konference VOS 2017. KK oceňuje přístup 

výboru VOS k plnění úkolů, zejména bodu 3.4. Při plnění úkolu pořádání veřejných 

setkání se zaměstnanci vysokých škol (bod 3.2.usnesení) jsou možnosti výboru VOS 

limitovány nízkou aktivitou ZO a KOR v této oblasti. Co se týká plnění úkolů uložených 

ZO, KK konstatovala, že počet ZO, které jsou v prodlení s úhradou ročního příspěvku na 

činnost VOS klesá nyní již velmi pomalu. Apeluje na všechny ZO, aby tuto povinnost 

splnily co nejdříve. Dále vyzývá ty ZO, které doposud neodevzdaly evidenční listy, aby 

evidenční listy obratem odeslaly na sekretariát. Plnění bodů 5.2 – 5.3. usnesení je 

prakticky nekontrolovatelné, avšak v žádném případě je nelze považovat za uspokojivé.  

 

 

 



 Příprava sjezdu VOS. 
 

KK provede v prosinci inventarizaci majetku VOS a v lednu vyhodnocení čerpání 

rozpočtu a kontrolu účetnictví. Členové KK budou průběžně připravovat podklady pro 

zprávu kontrolní komise za období od Výroční konference VOS 2017. Definitivní znění 

této zprávy bude sestaveno poté, co se KK seznámí se sjezdovými materiály připravenými 

výborem VOS. 

 

 

 Různé. 
 

 RNDr. Bauer informoval o stížnosti zaměstnanců SKM MU Brno. KOR MU bude této 

záležitosti věnovat soustavnou pozornost. Vzhledem k tomu, že ZO na této součásti před 

lety pro nezájem zaměstnanců zanikla, bylo zaměstnancům SKM doporučeno, aby zvážili 

opětovné založení ZO. Řádně fungující ZO na této součásti univerzity by mohla sehrát roli 

při předcházení problémům. 

 RNDr, Bauer informoval o připravované Valné hromadě Klubu školství a vědy Brno. 

 Termín příštího jednání KK: 8.12.2017 v 10.00 hod. 

 

 

V Praze 7.11.2017                             Za správnost: Dr. Bauer 

 

 


